



**Engineering progress
Enhancing lives**

完美触感

The touch of beauty

近距离体验新产品noble matt
Experience our new noble matt collection
up-close and in person.

 **REHAU**
德国瑞好



从我们的色彩中获得灵感
Be inspired by our colours at
life.rehau.cn

当优雅 遇见美好

Elegance
and beauty combined

REHAU RAUVISIO noir 的哑光表面，它将奢华的设计表现融入我们的日常生活。表面，是集面材、封边和储物空间于一体，搭配独特的触感，而形成的表面设计解决方案。其独特的外观是由丝质般柔顺触感，抗指纹处理以及特殊的抗刮擦工艺组成，你可以从我们丰富的颜色中选择喜欢的搭配方案。

With the REHAU Edelmatt collection, you bring luxurious design into everyday life. The combination of surfaces, edges and storage solutions together forms a surface design like a cast, paired with a unique feel. Because the unique look is only made by the silky matte touch, the antifingerprint finish and the extreme scratch resistance to the special something. Choose your perfect match from our numerous trend colors.





RAUVISIO noir

单纯的哑光表面将优雅的生活和精湛的工艺与世界级的现代生活气息相融合。

Monotonic matte surfaces blending elegance and craftsmanship with the modern contours of cosmopolitan life.

RAUVISIO noir系列是在世界设计中心意大利构思的，它是经过精心策划和考虑的，以捕捉一种永恒的优雅感。深沉的木炭色、清爽的白色、海洋的蓝色，甚至是翡翠色的色调，刺激着人们的想象力和感官。暮色中的漫步，纽约的烛光晚餐或卡萨布兰卡的发现之旅 - 所有这些故事都是ROVISIO noir系列背后的灵感。

Conceived in Italy, the design centre of the world, RAUVISIO noir was curated with care and consideration to capture a sense of timeless elegance. Deep charcoal, crisp white, ocean blue and even emerald tones stimulate the imagination and the senses. A stroll at twilight, a candlelit dinner in New York or a journey of discovery through Casablanca – all these stories are the inspiration behind the RAUVISIO noir collection.





产品特性 Product features

	舒适表面使日常使用更舒心 The pleasantly soft, durable surface increases the comfort of everyday use.		可自修复，经久耐用 Extremely durable with independent healing.
	表面不留指纹 No fingerprint on the surface.		抗菌特性 Anti-bacterial effect especially.

RAUVISIO brilliant noble matt

在RAUVISIO brilliant noble matt中，
我们找到了与RAUVISIO noir表面完美匹配的产品。

In RAUVISIO brilliant noble matt, we have found the perfect companion product to RAUVISIO noir surfaces.



Maltese Mist *	雅致迷雾灰 2463L
Boxcar Blonde *	雅致奶茶灰 2464L
Olive Detour *	雅致橄榄绿 2460L
Midnight Dash *	雅致布鲁蓝 2462L
Casa Blanca	雅致凯撒白 2453L
Capital Starlit	雅致星光白 2455L
Silver Lake	雅致岩石灰 2456L
Trench Coat	雅致传奇棕 2458L
High Low	雅致骑士白 2454L
Smoke Stack	雅致椰子灰 2457L
Gaslit Alley	雅致泰晤士灰 2459L
After Dark	雅致曜石黑 2461L

To discover more, visit
life.rehau.cn

Please observe the relevant technical product information, which can be obtained online at www.rehau.com/tl. Subject to technical changes.

This document is protected by copyright. All rights based on this are reserved. No part of this publication may be translated, reproduced or transmitted in any form or by any similar means, electronic or mechanical, photocopying, recording or otherwise, or stored in a data retrieval system.

© REHAU AG + Co
Rheniumhaus
95111 Rehau
095800 CN 05.2021